
KÖPINGSBERGSVÄGARNAS VÄGSAMFÄLLIGHET

 PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE 2016-07-18

Plats: Österlenkryddor

§1 Möte öppnades.

§2 Till ordförande valdes Carl-Otto Ottergren.

§3 Till sekreterare valdes Ida Kåresjö.

§4 Till justeringsman valdes Karl Olofsson och Malte Persson.

§5 Medlemmarna godkänner att kallelse till årsmötet utgått i laga ordning.

§6 Dagordningen godkändes.

§7 Genomgång av föregående årsmötes protokoll. Protokollet godkändes. 

§8 Ordförande läser verksamhetsberättelsen för det gångna året.

§9 Kassör Kenneth Ohlsson rapporterar kassa och läser revisionsberättelse.
Ingående behållning 186 470 kr
Utgående behållning 249 813 kr

§10 Styrelsen godkändes ansvarsfrihet

§11 Det har inkommit 3 motioner, varav en kom in för sent till årsstämman.
1.Göran Ivarsson har skickat in en motion gällande skador på hans tomt som uppkommit när 
Ystad Energi utfört grävarbete i samband med dragning av fiber. Styrelsen anser att 
vägföreningen inte ska driva frågan i Ivarssons namn då vi inte är en part i frågan. 
Diskussion uppstår kring arbetet med fiberdragning i allmänhet samt utebliven ersättning vid 
förstörd egendom. Medlemmar och styrelse är oense i frågan. Styrelsen kontaktar Ystad 
Energi och undersöker om en eventuell utebliven ersättning går att erhålla retroaktivt.

2. Göran Ivarsson har skickat in en motion gällande en önskan om en mötesplats på 
Köpingsbergsvägens östra sida vid infarten från Österleden samt eventuell omplacering av 
en gatlykta i samband med anläggning av en ny mötesplats. Styrelsen ger ett förslag om en 
eventuell breddning av vägen istället för en ny mötesplats. Mötet säger ja till att styrelsen 
undersöker om en breddning av vägen är möjlig och att en omplacering av gatlyktan i så fall 
skulle ske samtidigt. 

§12 Mötet godkänner att ersättning till styrelse och suppleanter skall vara samma belopp 
som föregående år.



§13 Under mötet inkom ett förslag från Anna-Maj Tuvesson på en ny styrelse för 
kommande år. Mötet beslutade att genomföra en röstning om förslaget där utgången blev 
där förslaget röstades ner med 9 mot 5 röster. Mötet fastslog därefter följande styrelse för 
kommande år:
Ordförande Carl-Otto Ottergren
Kassör Kenneth Ohlsson
Sekreterare Ida Kåresjö
Övriga ledamöter Ingela Petterson

Jan Knutsson
Suppleanter Britt-Marie Nilsson

Karl-Gunnar Andersson
Peter Mattson

Avgående suppleant:
Signe Svensson

§14 Mötet godkände att Ann-Christin och Helena fortsätter som revisor respektive 
suppleant. Mötet godkände även att revisionsberättelsen skall kompletteras med en 
underskrift efter mötet då detta inte var möjligt pga utlandsvistelse.

§15 Förslag på arbetsplan för det kommande verksamhetsåret:
● Skapa en mötesplats alternativt bredda vägen enligt inkommen motion från Göran 

Ivarsson.
● Upprusta mötesplatser utöver uppsättning av nya mötesskyltar.
● Upprätta en hemsida eller annan digital mötesplats där styrelse och medlemmar kan 

kommunicera och informera om t ex vägunderhåll och kallelser till möten.
● Beställning av en skylt “Denna väg snöröjs ej” att uppföras på Nygårdsvägen.
● Förslag om att medlemmar skall kunna erhålla årsmötesprotokoll via e-post om så 

önskas.
● Styrelsen föreslår att skrapning samt materialpåläggning sker 1-2 ggr under hösten 

och därefter skrapning och saltning i senvåren.

§16 Mötet beslutade att ingen vägavgift behöver erläggas av medlemmarna under 
nästkommande år.

§17 Övriga frågor
● Styrelsen anmodades att redovisa de offerter som valts bort vid val av entreprenör 

för vägunderhåll. Dessa redovisades inför mötet. Mötet hade inget att invända mot 
dessa. Det framkom även att styrelsen inte erhållit svar från samtliga tillfrågade 
entreprenörer. Styrelsen fick därför ett tips om en kontakt på NCC som skulle kunna 
användas vid nästa offertförfrågan.

● Det framfördes klagomål om att en fastighetsägare placerat sitt sopkärl för nära 
Köpingsbergsvägen vilket försämrat framkomligheten för en annan medlem. Denne 
medlem uppmanades att ta kontakt med den felaktigt sopkärlsplacerande 
medlemmen på egen hand och om det skulle uppstå några vidare problem så skall 
styrelsen underrättas.

● 7 av 14 närvarande hushåll upplever att arbetet som utförts av Hagströms under 
föregående år har varit så pass bristfälligt att styrelsen bör ansöka om ersättning.



● Vid diskussionen om det bristfälliga underhållsarbetet framkom ett förslag om ett 
samarbete med Kullhögsvägens vägförening. 6 av 14 närvarande hushåll tyckte att 
detta var ett bra förslag.

● Det framfördes klagomål mot styrelsen om dålig ordergivning till den aktör som utfört 
snöröjningen under föregående vinter.

● Anne-Maj Tuvesson begärde tillsyn från Trafikverket beträffande växtlighet kring 
Köpingsbergs gård. Inget beslut fattades i frågan.

§18 Årsmötesprotokollet sätts upp vid anslagstavlan vid korsningen Köpingsbergsvägen / 
Österleden samt skickas med e-post till de som så önskat.

§19 Årsmötet avslutas


